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Betreft: Schriftelijke vragen van Partij van de Arbeid inzake zonnebranddispensers 
 
Geacht college,  

 

Deze zomer hadden we maar liefst twee hittegolven in Limburg. De UV-index was dan ook hoog. Schadelijke 

effecten van deze straling liggen op de loer als je je lichaam niet goed (genoeg) beschermt tegen de zon. 

Steeds meer gemeenten zien het als taak om hun inwoners te helpen bij deze bescherming. Als onderdeel 

van het lokaal gezondheidsbeleid worden zonnebranddispensers geplaatst. Niet alleen bij het strand of 

water, maar bijvoorbeeld ook in het centrum of bij sportfaciliteiten of kinderdagverblijven1.  

Volgens de PvdA Maastricht is deze maatregel een goed voorbeeld van preventie binnen het 

gezondheidsbeleid van gemeenten. We begrijpen echter ook dat het natuurlijk niet niks kost om dit te 

faciliteren in Maastricht. We stellen u daarom de volgende vragen.  

 

1. Bent u bekend met het verstrekken van zonnebrand door middel van zonnebranddispensers in 

andere gemeenten?  

2. Bent u van mening dat dit een goed voorbeeld is van een preventieve maatregel binnen het lokaal 

gezondheidsbeleid?  

3. Vindt u zonnebranddispensers een voorbeeld van een gemeentelijke voorziening/taak op het 

gebied van preventie binnen het lokaal gezondheidsbeleid? Waarom wel of niet?  

4. Bent u bereid in kaart te brengen wat het kost om deze maatregel in de zomer van 2023 – bij wijze 

van pilotjaar – in te voeren in Maastricht? Zo nee, waarom niet?  

5. Indien u dit wil uitzoeken, bent u dan bereid verschillende scenario’s te onderzoeken, waarbij niet 

alleen gekeken wordt naar zonnebranddispensers op ‘drukke’ plekken zoals het centrum of station, 

maar juist ook op plekken waar gesport en gespeeld wordt gedurende de zomer?  

6. Wilt u ook onderzoeken of het mogelijk is al geplaatste ‘palen’ (bijvoorbeeld voor zeepproducten 

of desinfecterende alcohol) in te zetten voor dit doel?  

7. Bent u bereid de raad hierover te informeren en een voorstel voor te leggen voor de zomer van 

2023? Zo ja, wanneer denkt u zo’n voorstel voor te kunnen leggen?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen 

Partij van de Arbeid 

                                                      
1 Zie ook: https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/zonnebranddispensers-steeds-meet-gemeenten  
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